
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 734
Vil ministeren redegøre for, om der findes skøn, undersøgelser eller opgørel-
ser over, hvor mange voksne danskere der har prøvet at indtage cannabis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2015-16
REU Alm.del  Spørgsmål 734
Offentligt


